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Vedoucí kolotoče Bře 14, 2023

VIDEO: Žoldák z České legie bojující na straně AFU
naložil Cemperovi a Zdechovskému ve videu přímo z
fronty a vyzval je, aby zvedli své líné zadky a přijeli na
Donbas a viděli na vlastní oči, s jakou výzbrojí ti
Ukrajinci bojují! Šokující svědectví Matouše Bulíře o
korupci a mizení miliard dolarů ze zahraniční pomoci
na západě Ukrajiny, na frontu na východ se nic z těch
peněz nedostane! Europoslanec Tomáš Zdechovský
dokonce Bulíře obvinil, že na Ukrajině nikdy nebojoval
a videa točí na zahradě v Čechách! A Bulíř mu
odpověděl videem přímo z fronty během transportu s
ukrajinskými vojáky!

aeronet.news/video-zoldak-z-ceske-legie-bojujici-na-strane-afu-nalozil-cemperovi-a-zdechovskemu-ve-videu-
primo-z-fronty-a-vyzval-je-aby-zvedli-sve-line-zadky-a-prijeli-na-donbas-a-videli-na-vlastni-oci
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Europoslanec Tomáš Zdechovský dokonce Bulíře obvinil, že na Ukrajině nikdy
nebojoval a videa točí na zahradě v Čechách! A Bulíř mu odpověděl videem přímo z
fronty během transportu s ukrajinskými vojáky!

Naše redakce obdržela v pondělí upozornění na video, které na svém

Facebooku [1] publikoval český žoldák a dobrovolník na Ukrajině

Matouš Bulíř, jenž bojuje na straně AFU (Ukrajinských ozbrojených

sil) a rozhodl se, že natočí vzkaz dvěma osobám v České republice.

Video bylo věnováno Janu Cemperovi, redaktorovi serveru

Manipulatori.cz a europoslanci Tomáši Zdechovskému (KDU-ČSL).

Oba dva totiž začali Matouše Bulíře obviňovat, že je dezinformátor, a

to kvůli tomu, jak kriticky a pravdivě informuje o skutečném stavu a

o útrapách ukrajinských vojáků na frontě na Donbasu. Matouš totiž

nepokrytě už delší dobu upozorňuje na bezbřehou korupci na

Ukrajině, která vede k tomu, že z těch desítek miliard dolarů z

pomoci kolektivního Západu se na frontu na Donbas na východě

Ukrajiny nedostane vůbec nic. Naprosto nic!

Ukrajinští vojáci pořád bojují se sovětskými zbraněmi, pořád fasují

sovětskou výstroj a výzbroj. Pokud vojáci chtějí něco aktuálního,

moderního, musí si to sami koupit za vlastní peníze. Když někdo

přijde bojovat na frontu na Donbasu, dostane do ruky

sovětský Kalašnikov AK-74 a přesně 4 zásobníky se

střelivem. To je všechno. Voják nedostane ani sumky, tedy

závěsná pouzdra na zásobníky a granáty.

Kdo si nekoupí sumky, musí ty zásobníky nosit po kapsách u kalhot

nebo u kabátu, takže v boji hrozí, že prostě ty zásobníky z kapes

vypadnou. Západní technika na východě Ukrajiny je, ale ne na čele

fronty ale vzadu, v týlu. Západní zbraně jsou až daleko za čelem

fronty. Vepředu na čele fronty se jede pouze sovětská technika a

sovětské zbraně. Matouš Bulíř se proto ptá, kde jsou ty miliardy

dolarů? Kde je ta pomoc západu? Na východě Ukrajiny není nikde

vidět. Na západě Ukrajiny ovšem ano, tam prý ty peníze opravdu

proudí, tam to vidět je.

https://href.li/?https://www.facebook.com/100063490571553/videos/130969373247926?__so__=permalink


3/16

VIDEO: Záběry z transportu na frontě

Co je zásadní, to je svědectví Matouše o rozdělení Ukrajiny, na

východní a západní část a jeho slova o tom, že mezi vojáky opravdu

nacismus je, ale česká média se to snaží popírat. Matouš Bulíř

zároveň vyzval k zastavení neomezené pomoci Ukrajině,

která běží na úkor českého národa, dokonce to někdy vypadá až

tak, že by česká vláda chtěla prodat Pražský hrad, aby měla peníze a

mohla je poslat na Ukrajinu.

0:08 / 0:08

A to je prý špatně. Ukrajině se má prý pomáhat přímo osobní

pomocí, to znamená, že kdo chce, ať přijede na Ukrajinu a bojuje, ale

nemělo by to být tak, že do Ukrajiny se budou sypat peníze a politici v

Evropě si na tom budou dělat politické body pro své volební

kampaně. Matouš Bulíř tak vyzval Cempera i Zdechovského, aby

přijeli na Ukrajinu, aby se zapojili do bojů a pomohli mu najít ty

zbraně a ty miliardy dolarů z té západní pomoci. Jenže, reakce byla

bleskurychlá.

Tomáš Zdechovský v komentářích k videu obvinil Matouše Bulíře, že

na Ukrajině nikdy nebojoval, a že svá videa z Ukrajiny netočí na

Ukrajině, ale na zahradě v Čechách. Matouš Bulíř mu na to

odpověděl krátkým videem z transportu na frontě [2], kdy

sedí spolu s dalšími vojáky AFU na autě, podle typického

zvuku motoru by to mohlo být sovětské BVP-1/2, ale to není

ani podstatné.

https://href.li/?https://www.facebook.com/100063490571553/videos/129787563374895/?__so__=permalink
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Reakce Tomáše Zdechovského v komentáři vpravo

Zásadní je to, že tyto informace o stavu ukrajinské armády přichází

přímo od českých žoldáků, kteří nemají klapky na očích a objektivně

vidí, co se na frontě děje. Nelze se tomu divit, jde jim o život. Ty

peníze proudící ze Západu na Ukrajinu prostě nekončí tam, kde se

rozhoduje o válce, tedy na frontové linii, protože ty peníze mizí na

západě Ukrajiny a v Kyjevě. Dokonce to vypadá tak, že Kyjev nechce

o tu západní techniku přijít na východě země a dopředu si ji schovává

pro tzv. Novou Ukrajinu po skončení války.

Český žoldák s kritickými názory na bezmezné financování Ukrajiny ze strany EU se stal nepohodlným

pro Fialovu mediální frontu

Někteří fialovci už dokonce Bulíře obvinili z toho, že si spletl strany a

měl jít bojovat na druhou stranu k Wagnerovcům vzhledem ke svým

výrokům o ukrajinské armádě, jenže Matouš jim na to odpovídá, že

on bojuje na Ukrajině a za Ukrajinu, ale zajímá ho pravda a pravdivé

informování o stavu na frontě. A podle jeho názoru Cempera a

Zdechovského pravda nezajímá.

Na konci videa se Matouš rozloučil pozdravem “Nic než

národ!” a to je překvapení, protože to je heslo a pozdrav

Československých legií za I. sv. války v carském Rusku a

později už tedy v Sovětském svazu. Jedná se o vlastenecký

pozdrav, přičemž člověk by spíše čekal pozdrav “Sláva Ukrajině!”

https://aeronet.news/wp-content/uploads/BulirZdechovskyChat.jpg
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apod. Je jasné, že Matouš Bulíř není ten klasický “ideometčík” na

ukrajinském frontu z řad mediálních žoldáků z kanceláří

Manipulátorů nebo z Brusele.
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Matouš Bulíř z České legie

https://aeronet.news/wp-content/uploads/MatousBulirCeskaLegie.jpg
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Video je opravdu zásadní, protože obsahuje informace o skutečném

stavu na frontě z pohledu AFU a je jasné, že tyto informace se nehodí

do krámu mediálních válečníků z řad Fialova establishmentu.

Především Bulířova výzva k okamžitému zastavení

neomezené pomoci Ukrajině je naprosto stěžejní, protože

se ukazuje, že celý rok trvající pomoc ze západu vyšla

nazmar, na frontě to prostě není vidět a ti vojáci pořád bojují se

starými zbraněmi a s mizernou výstrojí.

Ve chvíli, kdy si vojáci AFU musí kupovat svou vlastní výstroj a

výzbroj, už nemá smysl se bavit o další pomoci Ukrajině, protože je

jasné, že ty peníze mizí v korupční pavučině Ukrajiny. Jak ve videu

zaznělo, vstoupit do boje za Ukrajinu může každý, protože Ukrajina

bere úplně každého, protože jí chybí lidé na frontě. To není žádné

překvapení, Donbas je ruský velkomlýn na ukrajinské maso a v

mnoha ohledech v tom lze spatřovat účel, kdy na frontu jsou posílání

Ukrajinci s ruským původem, příbuzenstvem apod.

Rozdělení Ukrajiny jako proces etnického rozdělení Ukrajiny před rok 1917 a zánik bolševiky vytvořené

Velkoukrajiny

V tomto ohledu to dokonce dává smysl, že Kyjev úmyslně nedodává

na východ na frontu zbraně a vybavení, aby těch Ukrajinců s ruským

původem či příbuznými padlo na Donbasu co nejvíce. Ruská média

minulý týden publikovala zajímavou statistiku, že nejvyšší počet

odvedenců a mobíků do války o Donbas pochází od odvodních komisí

v Oděské oblasti, kde je největší koncentrace ruských Ukrajinců na

jihu Ukrajiny. A najednou to dává děsivý smysl, proč ti vojáci na

Donbasu mají tak mizerný výcvik, tak mizernou výstroj a tak moc

tam umírají.

A je jasné, proč v takové chvíli Ruská armáda nechce Bachmut

vybombardovat ze vzduchu a srovnat se zemí, protože v tom městě

je podle Jevgenije Prigožina na 70 000 vojáků AFU

mobilizovaných v posledních několika měsících zejména v

Oděské oblasti. Rusové by tak bombardovali v Bachmutu své

vlastní lidi. To je děsivé zjištění pro velitele a stratégy v ruském
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generální štábu, takže Jevgenij Prigožin a Wagnerovci město

obkličují s nadějí, že se zopakuje model Děbalceva, ale se šťastnějším

koncem. Proto právě i Prigožin nedávno ve videu vyzval Zelenského,

aby nařídil stažení vojsk z Bachmutu. Je tam totiž v řadách AFU

mnoho etnických Rusů z Oděské oblasti.

Válka na Ukrajině je ve skutečnosti válkou o rozpad Ruska a k

tomuto účelu je v Londýnských kancelářích již rozhodnuto, že celá

Ukrajina bude obětována, pokud to povede k výsledku destabilizace v

Rusku s výsledkem, nebo s nadějí na výsledek, tedy pád ruské vlády.

Zatím nic tomu nenasvědčuje, a to hlavně díky tomu, že na Ukrajině

se stále ještě nevede regulérní válka, ale jenom speciální operace se

všemi aspekty s tím spojenými. Je to operace, která sleduje

mnoho geopolitických cílů Moskvy a vítězství na Donbasu

je jenom jedním z celé řady cílů, které byly stanoveny v

Kremlu.

Ukrajina se má stát znovu zemí rozdělenou podle etnického klíče

jako kdysi, před nástupem bolševiků k moci v roce 1917. Federalizace

Ukrajiny selhala, protože Minské protokoly byly Kyjevem

sabotovány. Nic jiného než rozdělení Ukrajiny tak již nepřipadá v

úvahu, přestože to bude znamenat v konečném důsledku oslabení

vlivu Moskvy na Ukrajinu jako celek, ale dojde k ovládnutí ruských

etnických území na Ukrajině. Pro Moskvu a pro Chabad Lubavitch je

to dobré řešení. Už ne tak dobré je to pro Rusko a pro ruský národ.

-VK-

Šéfredaktor AE News
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Komentářů k článku

https://aeronet.news/donate/
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Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen

Akismetem. V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k

ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin.

Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

  Zasílat  

od nových od starých od palců

Ačkoliv nejvyšší počet odvedenců a mobilizovaných ukrajinských

vojáků vyslaných do války o Donbas pochází od odvodních komisí v

Oděské oblasti, tak z důvodu přítomnosti rovněž zahraničních

žoldáků a také ukrajinských nacistů bude zřejmě jejich osud

definitivně zpečetěn, jelikož už i oficiální zprávy od ukrajinských

nacistů potvrzují, že PMC „Wagner” právě prolomil obranu

Ozbrojených sil Ukrajiny na poslední přístupové cestě, která ještě

umožňovala alespoň částečnou evakuaci. Proto lze očekávat, že

„Hudebníci“ nejspíš v příštích 24 hodinách vytvoří plně uzavřený

kotel pro ozbrojené síly Ukrajiny. Podle neohlášeného ultimáta od

PMC „Wagner“ byly Arťomovské posádce ozbrojených sil Ukrajiny

stanoveny tři dny, které již ovšem vypršely, na stažení jednotek z

města, a poté, během následujících tří nebo čtyř dnů, Orchestr slíbil,

že přibouchne víko kotle a přistoupí k úplné likvidaci zbývajících

nacistů. Zdá se, že to je přesně to, co právě teď vidíme na Donbasu.

https://politikus.info/v-rossii/150510-chvk-vagner-prorvali-

oboronu-vsu-vostochnee-ivanovskogo-pod-artemovskom.html

https://href.li/?https://politikus.info/v-rossii/150510-chvk-vagner-prorvali-oboronu-vsu-vostochnee-ivanovskogo-pod-artemovskom.html
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Jak je mozne ze si jede bojovat na ukrajinu v ceske uniforme se

statnimi znaky???!!

Nejvíc je mi líto že Matouš Bulíř od roku 2014 až 2022 spal zimním

spánkem a nezajímal se o to proč Kyjev na Ukrajině vraždí východní

Ukrajince. Protože kdyby se zajímal, opravdu zajímal, nebyl by tam

kde je dnes ale od roku 2014 by byl na opačné straně barikády.

Můžete být sebevětší hrdina a chtít činit dobro, ovšem když to

uděláte na základě špatných nebo neúplných informací tak to

dopadne přesně naopak. Naštěstí je chytrej takže jestli se dostane do

zajetí tak si brzy doplní chybějící informace. Tento případ dokazuje

že dobré propagandě podlehne i člověk který má jinak všech pět

pohromadě. Takže neodsuzujte své sousedy, kamarády, rodinu za to

že oni podlehli též.

Pokud vím , i na Seznamu bylo krátce uvedeno, pár hodin to tam

vydrželo jako zpráva, že u náměstka ministra obrany Ukrajiny našla

policie přes milion dolarů v gauči , takže kam se potom ztrácí pomoc

na Ukrajině je jasné.

Na rozdíl od spousty zdejších obdivovatelů Bulíře za jeho odvahu

(pro mě je to jen sprostý žoldák, tedy nájemný vrah) a jeho kritiky

ukrajinské korupce, tak já ji víc než vítám. Fakt byste (někteří) chtěli,

aby se Azovákům, SS Galizien a dalším fašistům a nacistům dostávaly

všechny zbraně ze západu a to i ty nejmodernější a UA by zabíjela

více a více Rusů a to nejen vojáků?

 
Sakra, z čeho jste někteří nadšení? Že kritizuje Cempra a

Zdechovského? Nějak některým nedošlo, co dělá ten žoldák na

Ukrajině?!
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Je až obdivuhodné, kolik různých nových technologických platforem

se od začátku speciální vojenské operace objevilo v řadách ruské

armády, ať už se jedná o hypersonické Kinžaly, vylepšené balistické

rakety Iskander schopné uniknout radarovému zaměření, robotické

vozidlo Marker, či jejich nejnovější a snad nejvíce ohromující

překvapení v současném ukrajinském konfliktu, což je

modernizovaný tank T-90M Proryv. „Toto bojové vozidlo má oproti

západním tankům řadu výhod, zejména speciální kamuflážní systém,

který značně redukuje tepelný podpis, což znamená, že my je vždy

vidíme, ale oni nás neobjevují,” poznamenal například na jeho

adresu ruský tankista, který měl možnost se s tímto zázračným

bojovým vozidlem seznámit. Tento tank, vybavený nejmodernějším

vybavením, umožňuje zachovat život posádky: „Utrpěli jsme zásah

protitankové střely, projektilu prorážejícího pancéřování, ale tank

odolává všemu,” dodal. Podle něj je tento tank to nejlepší, s čím se dá

reálně na současném bojišti setkat. Jeho nový naváděcí systém

umožňuje demaskovat nepřítele při míření, software pak vytváří

interferenci, aby poskytl čas na změnu polohy. Podle citovaného

tankisty již prokázal své schopnosti, když dokázal zcela autonomně

sestřelit raketu, která ho zaměřovala. Konečně má tato zbraň

vylepšené bojové a operační vlastnosti, novou věž, digitální systém

řízení palby s různými typy zaměřování a ovládání klimatizace.

Rovněž podle ruského ministerstva obrany a Rostecu, ruské

technologické průmyslové skupiny, je tento tank uznán jako nejlepší

svého typu použitý během speciální vojenské operace.

https://numidia-liberum.blogspot.com/2023/03/ce-nouveau-char-

russe-passe-laction.html

https://href.li/?https://numidia-liberum.blogspot.com/2023/03/ce-nouveau-char-russe-passe-laction.html
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Ackoliv ma pan Bulir muj respekt diky odvaze vydat tento vzkaz, v

jedne veci se preci jen myli. Nacismus JE podporovany kyjevskou

vladou stejne tak jako vsemi vladami kolektivniho zapadu (mozna s

vyjimkou Madarska). A to uz jen proto, ze pokud ten nacismus

pretrvava a je zakoreneny v lidech samotnych, coz se nakonec

ukazalo i pri jejich demostraci v Praze – kyjevska vlada stejne tak

jako ta nase ho svoji toleranci i podporuji.

“Pro Moskvu a pro Chabad Lubavitch je to dobré řešení. Už ne tak

dobré je to pro Rusko a pro ruský národ.”

 
-VK-

Židovský Chabad Lubavitch je obrovským parazitem na těle Ruska!

Vlastenecké a pravoslavné kruhy v Rusku označují Chabad Lubavitch

za nacistickou a fašistickou židovskou sektu! A to pro její velmi silně

nenávistné postoje vůči Nežidům.



13/16

 

https://href.li/?https://3rm.info/uploads/posts/2010-08/1281794129_xabad1.jpg
https://href.li/?https://cont.ws/uploads/pic/2019/8/a148-e1403850627462%20%282%29.jpg
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https://href.li/?https://ic.pics.livejournal.com/abramshlimazl/83794806/321806/321806_800.jpg
https://href.li/?https://www.meme-arsenal.com/memes/cd2c2f35005d1345240a98f8e83d504e.jpg
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Nějak se tu zapomíná, že Bulíř, zde familiárně nazývaný Matouš, je

prachsprostý žoldák, zabiják za prachy, který se vydal na UA zabíjet

Rusy a bránit “svobodu nacistické a fašistické Ukrajiny. To, že

kritizuje korupci je sice zajímavé, ale nic to nemění na tom, že Bulíř

stojí na straně nácků a fašistů z Ukrajiny! Já si přes ním musím

odplivnout. Pro mě je to šmejd.

A když vystřílí ty čtyři zásobníky, tak dostanou rychlou zásilku

munice z druhé linie.

 
https://www.youtube.com/watch?v=Cv2U7ETFDo8

Jinak určitě alespoň dorazily na ukrajinskou frontu z výzbroje ČSLA

 
tři minomety SSSR 82,5 mm. vz. 37

 
Výrobní čísla (bez záruky): 44033, 44308, 100597

 
(ne, není to tajné, dávali to v televizi)

https://href.li/?https://w2.chabad.org/media/images/589/smRQ5895434.jpg
https://href.li/?https://www.youtube.com/watch?v=Cv2U7ETFDo8
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Pro srovnání – Minomet CZ 82 mm, ale vz.52 se znehodnocený

prodává za 9.500 Kč….

 
https://bvs.cz/znehodnocene_cz_52_82.html

Bylo by zajímavé, za jaké částky na frontu ty historické kusy dodali…

 

 

https://href.li/?https://bvs.cz/znehodnocene_cz_52_82.html

